
Terre Sabelli Trebbiano d'Abruzzo
Trebbiano d'Abruzzo DOC  
 萨贝利阿布鲁佐扎比安奴干白葡萄酒

Casalbordino

Category: Still Dry White Wine
Place of origin: Casalbordino - Abruzzo
Grape variety: 100% Trebbiano d'Abruzzo
Refinement: In stainless steel
Alcohol: 12.5% vol °C 
Aging: 5 years
Serving: 8 - 10°C
Tasting notes: After a short aging in bottle this wine shows a 
pale straw yellow with light flash that turns on green. Smelling of 
exotic fruit and white flowers, the taste is harmoniously dry, well 
bodied, persistent and with a typical almond aftertaste. 
Pairing: Better if served chilled (not cold), goes on well with 
finger foods, fish, fresh or soft cheeses but also with seafood 
risotto or pasta. Ideal as an aperitif.
Particularities:Terre Sabelli means the land of Sabelli, that is a 
region of Southern Italy anciently inhabited by the Samnites and 
Sabellus, two pre-romans populations.

类型: 干白葡萄酒
产地: 卡萨尔博迪诺 - 阿布鲁佐
葡萄种类: 100%扎比安奴阿布鲁佐
精炼提纯: 不锈钢瓶中
酒精度: 12.5% vol
时效: 5 年
建议饮用温度: 8 - 10°C
品酒辞: 淡稻草黄色, 明亮且泛着微绿色; 酒香柔和, 清爽且散发着
花香, 还带有些许热带水果的香气; 口味干爽, 均衡, 酒体丰满柔和, 
味道持久。
搭配推荐: 适合冷藏后饮用，搭配小点心，鱼类，新鲜或者软奶酪
, 海鲜调味饭和意面。另外适合和开胃菜饮用以及半成熟的奶酪。
特殊性: Terre Sabelli 是萨贝利领土的意思，这是意大利南部的一
个地区，是古罗马时期萨谟奈人和萨姆奈特人的居住地。


